

## Safari im Norden

### The youth invites you to the Jamboree

### Die Jugend lädt zum Jamboree ein

Dear Dancers, Clubs and Boards,

from 31.08.2018 until 02.09.2018 the Fall Round Up takes place in Pinneberg (about 20km northwest of Hamburg). The Jamboree is organized by Lion Squares Germany e. V. together with Teddycoats SDC Uetersen.

We ensure a good and varied dance program with a special highlight on Saturday evening. Together we want to go on safari on that weekend and have a lot of fun with Square Dance, Round Dance, Clogging as well as Contra and Traditional Dance.



Take the chance and come to beautiful Schleswig-Holstein with proximity to the North and Baltic Sea or make a city trip in Hamburg. Highly recommended are the musicals, the Miniaturwunderland and the exploration of the harbor and the Speicherstadt in a barge ride.

We are very happy if you support the youth work by participating in the Northern Safari.

Your Safari Team

Liebe Tänzerinnen und Tänzer, Liebe Vereine, Liebe Vorstände,

vom 31.08.2018 bis zum 02.09.2018 findet in Pinneberg (ca. 20km nordwestlich von Hamburg) das Fall Round Up statt. Das Jamboree wird vom Lion Squares Germany e. V. zusammen mit dem Teddycoats SDC Uetersen ausgerichtet.

Wir sorgen für ein gutes und abwechslungsreiches Tanzprogramm mit einem besonderen Highlight am Samstagabend. Gemeinsam wollen wir an dem Wochenende auf Safari gehen und bei Square Dance, Round Dance, Clogging sowie Contra und Traditional Dance jede Menge Spaß haben.

Nutzt die Chance und kommt ins wunderschöne Schleswig-Holstein mit Nähe zu Nord- und Ostsee oder macht noch einen Stadtausflug in Hamburg. Sehr empfehlenswert sind dort die Musicals, das Miniaturwunderland sowie die Erkundung des Hafens und der Speicherstadt bei einer Barkassenfahrt.

Wir freuen uns sehr, wenn ihr die Jugendarbeit unterstützt, indem ihr an der Safari im Norden teilnehmt.

Liebe Grüße  
Euer Safari-Team